
Zápis z volební valné hromady

Spolku studentů historie FF UK, z. s.

17. října 2017, 19:15

místnost P301, budova FF UK, nám. Jana Palacha 2, Praha

1. Úvod

Program schválen optickou většinou

2. Přestavení Výroční zprávy

Marta Harasimowicz představila část VZ o financích.

Pavla, Kajetán a Martin Jelínek mi popřáli k svátku

Vztahy s fakultou a historickými ústavy

- Aktuálně dobré díky konferenci, využíváme vnější vztahy

- změny na ÚSD, ředitelé jsou nadšeni, vztahy pozitivní

Spolupráce se spolky a dalšími organizacemi:

- s BOKem byl pub quiz, to bylo smutné kvůli nedostatečné propagaci

- s POLIS představování knih

- spolupráce se Stradou

- s nestudentskými organizacemi: Velká válka – Vojenský historický archiv; španělská

válka – Národní archiv;

- studentský majáles, jarmark atd.

- konference příští rok

Celouniverzitní spolková spolupráce – místo Anny Kolářové Ondřej Crhák

- ISHA: Anna K. se snažila být aktivní, ale není o to zájem, takže je z nás pozorovatelská

sekce

- Nitra: viz VZ, důležité je nevymřít

Propagace spolku

- PR je populární, nový výbor by to asi měl obměnit

- Výměna webu snad do konce kalendářního roku; nové maily

Seznamovací kurz se povedl.

Zapojování prváků moc nefunguje.

Poradenská činnost – viz VZ; sebekritika Michala Cápa

Filmový klub – Otmar končí



Přípravné kurzy – pořád stejné

Obscura – přebírá Ondřej Crhák místo Jana Černého

Výroční zpráva SSH FFUK schválena optickou většinou.

3. Přestavení zprávy DK

- Scházeli se méně často.

- Marta H. spravuje pokladnici, Otmar B. fond plakátů
- Archiv spolku už je skoro uspořádán

- Hlavním problémem je členstvo, neplatí a nechodí, takže vyloučili spoustu lidí, ale ne

tolik jako loni (týká se to i lidí, kteří jsou zasloužilí); neplatící jsou automaticky

vyloučeni

- Čestné členství získává 13 lidí (doteď byli tři: Dan Ort, Jaromír Mrňka a Miloš
Bělohlávek): Kristýna Andělová, Richard Cisler, Jan Gruber, Karel Kolros, Anna

Košátková, Tereza Liepoldová, Martin Liška, Zbyněk Machát, Jan Mareš I., David

Pavlorek, Jiří Pilip, Martina Poliaková, Vít Štrobach

- Schválila zprávu o hospodaření a navrhuje ji ke schválení

Valná hromada SSH FFUK vzala zprávu DK na vědomí

4. Přijímání nových členů a členské poplatky

Proběhlo

5. Volba předsedy a místopředsedy

5.1. Ustanovení volební komise

David Pavlorek, Martin Jelínek, Kajetán Holeček

David P. vysvětlil pravidla a průběh hlasování

5.2 Volba předsedy/předsedkyně

Anna Fišerová navrhuje Mgr. Ondřeje Crháka, 1. r. doktorského studia HOD na

ÚSD – přijímá

▪ Znovu kandiduje, chce pokračovat v započatých projektech, chce

zlepšit administrativu, nový formát akcí

Jakub Izdný navrhuje Mgr. Martu Harasimowicz, absolventku, přijímá v zájmu

demokracie

▪ Dělá popularizační akce, finance, dělá to skvěle a je tam pořádek

Dotazy nejsou

Ondřej Crhák zvolen předsedou s 32 hlasy; Marta H. získává 4 hlasy

5.3 Volba místopředsedy/místopředsedkyně



Hedvika Klímová navrhuje Bc. Annu Fišerovou, 3. Bc Historie – přijímá i od

jiných

▪ Ve výboru je to super a chce v tom pokračovat

Michal Cáp navrhuje Hedviku Klímovou, 2. Bc Historie, Obecná lingvistika –

přijímá

▪ Chtělo by to někoho mladšího

Ondřej Crhák navrhuje Bc. Pavla Kovaříka, 2. NMgr. Moderní a soudobé české

dějiny – přijímá

▪ Námořník, chtěl by budovat námořnictvo – Z čeho? Fakultního dřeva

Místopředsedkyní byla zvolena Anna Fišerová (11. 8. 1993; Osadní 46/39 170

00 Praha 7) se 26 hlasy. Hedvika Klímová získala 4 hlasy, Pavel Kovařík 8.

6. Volba členů/členek výboru

Anna F. navrhuje Matyáše Jakubů, 1. Bc Historie – evropská studia, Politologie – přijímá

- Neví, co má říkat, ale bylo by dobré, kdyby tam byl někdo z HESu; zasadil by se za

Vladivoje

Ondřej C. navrhuje Bc. Michala Cápa, NMgr. Moderní české dějiny – přijímá

- FAQ deleguje, bude pokračovat

Simona Sobolevská navrhuje Hedviku K., 2. Bc. Historie, Obecná lingvistika – přijímá

- Slibuje zařídit merch

Jaromír Mrňka navrhuje Martu H. – nepřijímá

Ondřej Crhák navrhuje Pavla K., 2. NMgr. Moderní a soudobé české dějiny – přijímá

- Má volný semestr, chce se věnovat spolku

Matyáš J. navrhuje Petra Vondráčka, 1. Bc. Historie – evropská studia, Politologie

- Má čas a odhodlání, chce dělat deskoffky

Petr Vondráček navrhuje Štěpána Truhlaříka, 1. Bc. Historie, Bohemistika – přijímá

- Vedl dětský divadelní kroužek u nich na vesnici, chtěl by víc tancování na stole

Jakub Izdný navrhuje Elišku Bartůňkovou – nepřijímá

Členy a členkou výboru byli zvoleni Michal Cáp s 28 hlasy, Hedvika Klímová s 25 hlasy a

Matyáš Jakubů s 24 hlasy. Pavel Kovařík získal 15 hlasů, Petr Vondráček 12 a Štěpán

Truhlařík 9 hlasů.

7. Volba členů DK

Ondřej C. navrhuje Jakuba Izdného, 7. doktor. HOD – přijímá



- Dva roky předseda, chce pokračovat, dál dělat archiv

Anna F. navrhuje Tomáše Konečného, 1. r. doktor. Moderní hospodářské a sociální dějiny –

přijímá

- Už je na čase, aby byl zvolen

Marta H. navrhuje Otmara Beneše, 2. NMgr. Moderní a soudobé dějiny ÚČD – přijímá

- Bude mít víc času, když nedělá filmový klub,

Otmar B. navrhuje Martu Harasimowicz – přijímá

- Předtím dva roky ve výboru, dál chce dělat finance

Ondřej C. navrhuje Annu Kolářovou, 3. Bc. Historie, Etnologie – přijímá

- V zastoupení ji představuje Anna F., jelikož je v Lipsku

Členy a členkou disciplinární komise byli zvoleni Jakub Izdný s 26 hlasy, Marta Harasimowicz

s 23 hlasy a Otmar Beneš s 23 hlasy. Tomáš Konečný získal 20 hlasů a Anna Kolářová 17

hlasů.

8. Diskuze a Závěr

Zapsala Hedvika Klímová


